Medical Device Control Office

Website: www.mdco.gov.hk

Tel.: 3107 8484 Fax: 3157 1286

Email: mdco@dh.gov.hk

Address: Room 3101, 31/F, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong



醫療儀器管制辦公室 網址:www.mdco.gov.hk

電話: 3107 8484 傳真: 3157 1286

電郵: mdco@dh.gov.hk

地址:香港灣仔皇后大道東183號合和中

心31樓3101室

SEMINAR ON MEDICAL DEVICES

醫療儀器講座



Topic: Safe Use of Medical Devices

講題: 醫療儀器的安全使用

Target Audience: Public

講座對象: 公眾

Organizer: Medical Device Control Office of the Department of Health

舉辦機構: 衛生署醫療儀器管制辦公室

Speakers: Staff from the Medical Device Control Office

講者: 醫療儀器管制辦公室之職員

Synopsis 講座簡介

The seminar covers (1) basic principles of safety of medical devices, (2) medical devices-related hazards, (3) general precautions to be taken when using medical devices and etc.

本講座內容包括:(一)醫療儀器安全的基本原理;(二)與醫療儀器有關的危害及(三)使用醫療儀器時須採取的一般預防措施等。

7 IS ELIZABETE CONTROL DO	75-47-17-4-18-C-4
Date	15 Mar 2013
日期	2013年3月15日
Time 時間	14:30 – 16:30
Venue 地點	Lecture Room, 3/F, Lam Tin Polyclinic, 99 Kai Tin Road, Lam Tin, Kowloon 九龍藍田啟田道 99 號藍田分科診所 3 樓演講室
Language 語言	Cantonese 廣東話
Number of Seats 名額	100
Deadline of Application	1 Mar 2013
截止報名日期	2013年3月1日
Registration Fees 報名費用	Free of Charge 免費

Seats are limited. Enrolment is on a first-come, first-served basis. Please send us the completed enrollment form as soon as possible. The enrollment form can be obtained from the Medical Device Control Office or downloaded from its website.

名額有限,先到先得,請盡快交回填妥的報名表格。報名表格可向醫療儀器管制辦公室索取 或於其網站下截。

The Medical Device Control Office will notify successful applicants of the result at least 5 working days before the seminar. <u>Unsuccessful applicants will NOT be notified</u>.

醫療儀器管制辦公室將於講座舉行日期前最少5個工作天通知成功報名人士。如報名人沒有收到確認通知,則表示其申請不被接納。